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Föreningsträff 10 november 2014 
 

Plats och tid: Måndag den 10 november 2014 kl. 18:30-21:00, sal A 

Närvarande: Johanna Olsson 
Kalle Hellstrand 
Jan Åke Larsson 

Hudik Hockey 
Strands IF fotboll 
Näsvikens IK 

 Anna Löfgren 
Thomas Jansson 
Jussi Rissanen 
Mikael Hedström 
Maggan Snäll 
Roger Hildingsson 
Lennart Winberg 
Cathrine Vennberg 
Marie Allgulander 
Kenneth Johansson 
Erik Åström 
Eleonore Larsson 
Olle Persson 
Andreas Edström 
Anna Lena Skoglund 
Lena Kristoffersson 
Sven Bergström 
Andreas Davidsson 
Anders Björkman 
Härje Lindgren 
Lars Ekengren 
Tomas Eriksson 
Gudrun Ekblom 
Ulla Fernlund 
Gunnar Canslätt 
Henrik Persson 
Ulrika Wenn 
Anki Jonsson 
Inga Britt Jonsson 
Johan Ringmar 

Hudiksvalls pistolskytteklubb
Hudiksvalls Pistolskytteklubb
Team Hudik 
Strands Bowlingklubb 
Strands Bowlingklubb 
Håsta IBK 
Hudiksvalls OK 
Hudiksvalls OK/Destination Glada Hudik 

Strands IF Handboll 
Strands IF Handboll 
Strands IF Handboll 
Hudiksvall BBK 
Bölans Scoutkår 
Lindefallets SK 
Friskis o Svettis Hudiksvall 
Bågskytteklubben Hudik 
Forsa OK 
Hittaut.nu 
Enångers IK 
SISU Idrottsutbildarna 
SISU Idrottsutbildarna 
SISU Idrottsutbildarna 
SISU/Hälsinglands IF/Hudiksvalls IF 

Hälsinglands Idrottsförbund 

Ordförande Social och fritidsnämnd 
Ledamot Idrottspolitiska rådet 
Social och fritid 
SoF, ensamkommande barn 
Social och fritid 
Hudiksvalls kommun 
 

Inledning   

Gunnar Canslätt hälsar välkommen, och alla presenterar sig. 
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1. Aktuella frågor 
Aktuella frågor som föreningarna vill lyfta samlas upp och tas upp i slutet av 
kvällen. 

2. Ny organisation 
Ulrika Wenn visar hur kommunens organisation och Kultur och 
fritidsnämnden kommer att se ut från 2015. Se bilaga.  
Det som är nytt i den politiska organisationen är att det blir en ny social och 
omsorgsnämnd, en lärande nämnd, en kultur och fritidnämnd och en ny 
överförmyndarnämnd.  
Det kommer att vara lika många ledamöter, 15 stycken, i Kultur och 
fritidsnämnden som i de andra stora nämnderna. 
Det pågår rekrytering av tre nya medarbetare till Kultur och fritidsnämnden. 
En förvaltningschef, ca 30 stycken sökande, en nämnds sekreterare, 37 
sökanden och en handläggare/utredare, där runt 50 stycken har sökt. 
Allting kommer inte att vara på plats 1 januari 2015, första kvartalet kommer 
nog att ”halta” innan alla är på plats. Kultur och fritidsfrågorna kommer att 
få fokus i den nya nämnden i stället för att, som idag, ”drunkna” i 
myndighetsutövningar och skolfrågor. 
Föreningarnas väg in med sina frågor ska gå via handläggare/utredare. 
I den nya förvaltningen kommer det att bli ca 75 medarbetare och med en 
driftbudgetomslutning på ca 75 miljoner, varav för fritiden ca 37 miljoner och 
kulturen 38 miljoner exklusive gemensamma kostnader, för nämnden, 
förvaltningsledning och staben. 

3. Hittaut.nu 
Andreas Davidsson, berättar om projektet Hittaut.nu. Det går ut på att med 
hjälp av en karta, som skickats ut till alla hushåll i Hudiksvall, Iggesund, Forsa 
och Näsviken, leta reda på de kontroller, checkpoints, som finns inlagda på 
kartan. Projektet pågår tom 15 nov 2014. Hittills är det 866 stycken 
registrerade deltagare, 10 % av Hudiksvalls befolkning som har deltagit. 
Omräknat är det 35.000  checkpoints som hittats, 17.500  friskvårdstimmar 
och 17.500 kilometer som gåtts. Det är öppet för alla, i olika svårighetsgrader. 
Forsa OK och Hudiksvalls OK har tillsammans fört ut projektet. 

4. Idrott och Integration i Hudiksvall. 
Lars Ekengren och Tomas Eriksson berättar. 
I Hudiksvalls kommun har vi 350 asylsökande, 90 flyktingar med 
uppehållstillstånd och ca 45 ensamkommande barn. Det är en stor utmaning 
framåt att ta emot fler nysvenskar i föreningarna. 
Idrottens värdegrund 
”Alla som vill, oavsett nationalitet, etnisk ursprung, religion, kön, sexuell 
läggning, fysisk och psykisk förutsättning, ska få vara med i föreningsdriven 
verksamhet” 
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Vilka möjligheter och svårigheter ser ni med idrotten och det lokala 
föreningslivet som integration? Diskuteras i grupper om tre. 
-Hur kommer dom till oss? Långt att åka 
-Killar kommer men inte tjejer. 
-De som kan och inte kan spela fotboll då de kommer till oss. 
-Spontan idrott, men saknar tolkar 
-Att få med föräldrar med invandrarbakgrund 
-Kostnadsaspekt,  har inte ekonomiska möjligheter att betala, dyra sporter, 
bowling, ridsport, hockey mm. Hur löser man det? 
 
Några svar… 
*Utbilda ”idrotts ambassadörer” 
*Drive-in-football, som i Söderhamn 
*Projektledare anställs av kommunen, Bollnäs kommun har en projektgrupp 
*Idrottsledare ,utbildas i Bollnäs kommun 
*Sportbibliotek, låna utrustning 

5. Fika  

6. Energirådgivning 
Johan Ringmar, energirådgivare på kommunen, informerar om att 
privatpersoner och föreningar kan få kostnadsfri energi och klimatrådgivning. 
Kontakta Johan på 0650-19292, maila på energiradgivning@hudiksvall.se, 
eller sök på ”energirådgivning” på kommunens hemsida, för att på hjälp och 
tips på hur ni kan få ner energikostnaderna på era anläggningar. 

7. Frågor och svar 

 Hur blir det med Glysis då NCC drar sig ur? 
Vad som kommer att hända med Glysisvallen AB, är inte klart. NCC 
kliver ur bolaget, men vem som blir ny arrangör vet vi inte idag. Det 
kan bli ett kommunalt bolag, ingå i den nya förvaltningen eller säljas 
till en ny arrangör. 

 Låst till idrottshallarna så att föräldrar och andra ungdomar inte 
kommer in. Vilken attityd har kommunen för öppna 
mötesplatser? 
Ungdomarna har inte möjlighet att komma in tidigare, föräldrar kan inte 
spontant komma och titta på sina barn. Integration, om inte ungdomarna 
kommer in och ser verksamheten kan de heller inte veta vad det är, bli 
intresserade.  
Önskemål att det är öppet fler tider så att ungdomarna kan komma direkt efter 
skolan, äta sin matsäck, ev sitta och göra läxor. Träningen ligger ibland tidigt på 
kvällen så att ungdomarna inte hinner hem före träningen. 
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Frågan kommer att lämnas över till Kultur och fritidsnämnden. 

 Hur tänker kommunen i hallfrågan? 
En ny parlamentarisk grupp, bestående av politiker från alla partier, 
har bildats och kommer att behandla frågan om var och när en ny hall 
kommer att byggas.  

 Saknas parkeringsplatser och toaletter på Ullsäter. 
Planen är att på sikt avveckla Ullsäter, då fotbollsplanerna ligger på en 
vattentäkt. 

 Föreningarna har det svårt ekonomiskt med hallhyror.  
Frågan kommer att lämnas över till Kultur och fritidsnämnden. 

 Informationskväll om droger. 
Polisen har tidigare varit med på föreningskvällarna. Just nu är polisen 
i en rekryteringsprocess, därför var ingen närvarande denna gång. 
Föreningar som vill ha föreläsningar om droger, har möjlighet att ta 
kontakt med Maria Lövgren, alkohol och drogsamordnare på Social 
och fritid. 

 Finns det någon bevakning av tätortsnära skogsområden? 
Föreningar är oroliga att befintliga motionsslingor, kan komma att försvinna då 
mark säljs, och undrar om kommunen är med och bjuder för kommunens 
räkning.  
Frågan lämnas över till tekniska förvaltningen, då ansvaret för 
motionsslingor idag ligger hos tekniska förvaltningen. 

 Mindre föreningar känner sig diskriminerade då de har svårt att 
få till minst 10 deltagare på att kunna söka kommunalt lokalt 
aktivitets stöd. 
I ”Riktlinjer för bidrag för föreningsverksamhet” står under Allmänna 
bestämmelser och bidrag till barn och ungdomsverksamhet att 
föreningen måste ha minst 10 medlemmar i åldern 0-25 år för att vara 
berättigad till bidragsgivning. Däremot räcker det med tre deltagare 
inklusive ledare i bidragsberättigad ålder per sammankomst för att 
kunna söka kommunalt lokalt aktivitets stöd. Samma regler som för 
det statliga lokala aktivitetsstödet gäller. 

 Föreningar med egna anläggningar efterfrågar när driftbidraget 
kommer upp till 80 %. 
Fem frågor hade lämnats in till kommunen från idrottsföreningar 



 
2014 

2014-11-12 5 (5) 

  
 

  

Social- och fritidsförvaltningen     
 
 

 

med egna anläggningar. Ärendet kommer att behandlas i 
kommunstyrelsen i december 2014. 

 Hur ser ungdomsverksamheten ut, hur jobbar man från 
kommunens sida? 
Föreningarna anser att kommunen bör göra mer i det förebyggande arbetet och 
möjliggöra mer möjligheter till halltider, spontanidrott etc. Om det inte görs 
någonting kommer situationen med droger, misshandel mm att öka. Redan nu är 
situationen på stan allvarlig. Föreningarna uppger att de får säga nej till 
ungdomar pga lokal och ledarbrist. 
Kommunens fritidsledare arbetar med förebyggande arbete, dels är de 
ute på föräldrar möten och träffar föräldrarna i en metod som heter 
”Effekt”, fältverksamhet på stan. Social tjänsten träffar också både 
föräldrar och personal inom förskola och skola. Eftersom frågan både 
berör kort och långsiktiga åtgärder kommer den att överlämnas till 
både Kultur och fritidsnämnden och Social och omsorgsnämnden.  
I framtiden måste det till ett samnyttjande av lokaler mellan 
föreningarna. Idag finns det hallar som står mer eller mindre 
outnyttjade vissa tider. 

 Vad tänker kommunen göra för föreningar som inte är 
idrottsföreningar? 
T.ex scouterna känner sig bortglömda eftersom de inte finns med i olika 
dokument. 
Frågan lämnas över till Kultur och fritidsnämnden 

 

Sammanställt av 

Inga Britt Jonsson 


